
NMDC Energy upholds Health, Safety & Environment (HSE) as a core value by protection of human health, environment, 
assets and promotion of stakeholder’s wellbeing. Safeguarding these core values is an intrinsic part of NMDC Energy while 
carrying out operations with 100% HSE as our ultimate goal. We believe that incidents are preventable and injuries are not 
acceptable.
NMDC Energy adopts and maintains an Integrated Occupational Health, Safety and Environment Management System, with a 
firm proactive commitment to:

POLICY ON OCCUPATIONAL HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT سياسة إدارة الصحة المهنية والسلامة والبيئة

NMDC Energy promotes the dissemination of this policy among its staff, contractors, suppliers and customers. NMDC Energy 
upholds its commitment for further development by continually improving the effectiveness of our HSE programs through 
setting and reviewing objectives and communicating performance metrics to our clients, and other relevant stakeholders.

This policy will be applicable to all NMDC Energy operations and will be documented, communicated, implemented and 
reviewed annually or whenever deemed necessary to remain relevant and appropriate.

▪ Comply with applicable Laws, Regulations, policies and procedures related to HSE and apply internationally 
recognized standards.

▪ Ensure all levels of management and staff understand through effective communication means, HSE 
responsibilities and accountability for working safely, STOP work authority and complying with NMDC Energy 
rules and regulations.

▪ Demonstrate engagement in HSE through visible site leadership visits to assess effectiveness of the HSE 
Management Systems and reiterate safety expectations.

▪ Consultation and Participation of workers in matters related to health, safety, environment & wellbeing and 
maintain suitable forums for the intended purpose.

▪ Develop and implement an HSE communication system to ensure that every employee is actively participating 
in the HSE programs and are aware of NMDC Energy HSE commitment.

▪ Provide adequate information, instructions and resources to all departments in every aspect to execute their 
jobs safely & shall ensure that HSE matters will not be compromised to achieve other business objectives.

▪ Develop and ensure that all NMDC Energy staff and subcontractor personnel possess HSE critical 
competencies in line with the applicable standards.

▪ Ensure individuals’ acceptance of their HSE accountabilities and responsibilities for protecting themselves, 
their co-workers, visitors and members of the public who may be affected by their activities.

▪ Ensure that risk assessments of new and existing facilities as well as routine and non-routine operations are 
conducted and that proper controls and mitigation measures are applied under competent supervision to 
render risks to acceptable levels or as low as reasonably practicable.

▪ Focus on environmental aspects by ensuring that the adverse environmental impacts are minimized through 
the prevention of pollution, emission, discharges, minimizing energy consumption and reduction of wastes, as 
well as rationalization of resource consumption.

▪ Focus on sustainability, supporting initiatives for the commitment to address climate change, corporate social 
responsibility, and the welfare of our workforce.

▪ Ensure emergency response and crisis management plans are developed, verified and maintained in 
coordination, where necessary, with local authorities and have business continuity measures.

▪ Ensure contractors are committed to 100% HSE to an equal standard of that implemented by NMDC Energy.

▪ Continually improve HSE performance by conducting regular performance reviews, benchmarking with 
National & International organizations and setting clear and measurable objectives/targets.

▪ Empower employees and contractors to start work only when conditions are safe and to apply STOP work 
authority to intervene and stop any unsafe work/condition.

▪ Promote and encourage transparent reporting of incidents, near misses and observations, support 
investigation and identification of root causes and steward the effective implementation of preventive actions 
and dissemination of lessons learnt.

تعتبر "إن إم دي سي إنيرجي" الصحة والسلامة وحماية البيئة من القيم الأساسية التي تلتزم بها من خلال حماية صحة الأفراد والحفاظ على 
البيئة والأصول وتعزيز سلامة جميع الأطراف المعنية. وتحرص الشركة على اعتماد هذه القيم التي تعد جز ء أساسيا من عملياتها اليومية، حيث 

وضعت هدفا رئيسيا في استراتيجيتها يتمثل في الوصول إلى أعلى مستويات الكمال في مجالات الصحة والسلامة والبيئة، مع الاعتقاد 
الراسخ بأن الحوادث يمكن تجنبها وأن الإصابات غير مقبولة.

تتبنى "إن إم دي سي إنيرجي" نظاما متكاملا لإدارة الصحة والسلامة المهنية والبيئة وتحافظ عليه، وأخذت على عاتقها الالتزام بـما يلي:

الامتثال للقوانين واللوائح والسياسات والإجراءات المعمول بها فيما يتعلق بالصحة والسلامة والبيئة (إتش إس إي) ▪
وتطبيق أعلى المعايير المعترف بها دوليا .

ضمان إلمام كافة مستويات الإدارة والموظفين، من خلال وسائل التواصل الفعالة، بمسؤولياتهم في الحفاظ على ▪
الصحة والسلامة والبيئة وتطبيق إجراءات السلامة في العمل وضرورة المساءلة عن أي تصرفات قد تؤثر على 

سلامتهم أو سلامة الآخرين، والاضطلاع بدورهم في إيقاف العمل إذا لزم الأمر للحفاظ على السلامة، والامتثال 
بقواعد وأنظمة "إن إم دي سي إنيرجي."

إظهار المشاركة والتفاعل في مجالات الصحة والسلامة والبيئة من خلال الزيارات الميدانية للقيادات بهدف تقييم ▪
فعالية أنظمة إدارة الصحة والسلامة والبيئة وإعادة التأكيد على متطلبات السلامة.

التشاور مع الموظفين والعمال ومشاركتهم في الأمور المنتديات المناسبة لهذا الغرض.▪
المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة والرفاهية والحرص على حضور▪
إنشاء نظام تواصل فعّال لضمان مشاركة جميع الموظفين في برامج الصحة والسلامة والبيئة، والتأكد أنهم على دراية ▪

بالتزامات "إن إم دي سي إنيرجي" في هذا المجال.
تزويد جميع الأقسام بالمعلومات والتعليمات والموارد الضرورية للقيام بأعمالها بأمان، مع التأكيد على أن الحفاظ على ▪

معايير الصحة والسلامة والبيئة لا يجب التنازل عنها من أجل تحقيق أهداف العمل الأخرى.
التأكد من أن كافة موظفي "إن إم دي سي إنيرجي" والعمال التابعين للمقاولين من الباطن لديهم المهارات والمعرفة ▪

اللازمة في مجال الصحة والسلامة والبيئة بما يتماشى مع المعايير المعمول بها.
التأكد من أن كل شخص في الشركة يتقبل ويعي مسؤولياته في مجال الصحة والسلامة والبيئة، وأنه يتخذ الإجراءات ▪

اللازمة لحماية نفسه وزملائه الآخرين والزوار من المخاطر المحتملة التي قد تنجم عن الأنشطة التي يقوم بها.
التأكد من إجراء تقييمات لجميع المخاطر المرتبطة بالمرافق الجديدة والقائمة وكذلك العمليات الدورية وغير الدورية، ▪

وتطبيق الضوابط والإجراءات المناسبة لتقليل هذه المخاطر والوصول بها إلى مستويات مقبولة أو منخفضة قدر 
الإمكان، مع ضمان أن يتم الإشراف على هذه الإجراءات من قبل أفراد ذوي كفاءة عالية.

التركيز على الجوانب البيئية وتقليل الآثار البيئية السلبية عن طريق اتخاذ إجراءات تهدف إلى الحد من هدر الطاقة ومنع ▪
التلوث والانبعاثات والتصريفات وتقليص النفايات والاستخدام الأمثل للموارد.

التركيز على الاستدامة ودعم المبادرات التي تلتزم بمعالجة تغير المناخ والمسؤولية الاجتماعية للشركات بالإضافة إلى ▪
تحسين ظروف عمل الموظفين ورفاهيتهم.

الالتزام بوضع خطط الاستجابة السريعة للطوارئ وإدارة الأزمات بطريقة فعالة والتحقق منها والحفاظ عليها بالتنسيق ▪
مع السلطات المحلية المعنية عند الضرورة، وضمان وجود ترتيبات تضمن استمرارية الأعمال في حال وقوع أي أزمة.

ضمان الالتزام التام لجميع المقاولين بمعايير الصحة والسلامة والبيئة بنفس الجودة والمستوى التي تلتزم بها "إن إم ▪
دي سي إنيرجي."

التطوير المستمر لأداء الشركة والارتقاء به في مجالات الصحة والسلامة والبيئة عبر تقييم أدائها بانتظام، ومقارنته ▪
بأفضل الممارسات الوطنية والعالمية، ووضع أهداف محددة وقابلة للقياس لتحقيقها.

تشجيع العاملين والمقاولين في الشركة على عدم الشروع في العمل إلا بعد التأكد من أن البيئة آمنة، ومنحهم ▪
صلاحية التدخل لوقف أي نشاط أو حالة قد تُعرض السلامة للخطر.

تعزيز وتشجيع ثقافة الشفافية في الإبلاغ عن الحوادث والحالات التي كادت أن تؤدي إلى حوادث، مع دعم التحقيق ▪
وتحديد الأسباب الجذرية، وضمان التنفيذ الفعّال للإجراءات الوقائية ونشر الدروس المستفادة لتحسين السلامة.

تسعى "إن إم دي سي إنيرجي" إلى نشر هذه السياسة بين جميع موظفيها ومقاوليها ومورديها وعملائها، وتلتزم الشركة بالتطوير الدائم من 
خلال تحسين فعالية برامج الصحة والسلامة والبيئة بشكل متواصل عبر تحديد ومراجعة الأهداف ومتابعة مؤشرات الأداء ومشاركتها مع 

عملائها والجهات المعنية.

سيتم تطبيق هذه السياسة على جميع أنشطة "إن إم دي سي إنيرجي" وعملياتها، مع توثيقها وتعميمها وتطبيقها وإجراء مراجعات دورية أو 
حسب الضرورة لضمان توافقها مع المتغيرات والاحتياجات.


